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írásbeliválasztigénylő kérdés

Dr. Kövér László úrnak
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök úr i

Az Országgyűlésről szóló törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok
feltenni Balog Zoltán Emberi Erőfonások Miniszter Úrhoz :

„Nőellenes politika!?„

címmel.

Tisztelt Miniszter úr!

A múlt héten a sajtóból arról értesülhettünk, hogy kilenc uniós tagállam, köztük Magyarország is
tiltakozik az ellen a kvóta ellen, amely el őírná, hogy a nagyvállalatok felügyel őbizottságának
legalább 40 százalékban nőkből kell állnia.

Ennek kapcsán kérdezem Miniszter Urat :

Kivel illetve kikkel és mely civil szervezetekkel egyeztettek Viviane Reding javaslata kapcsán, mielőtt
kiküldték a Fidesz álláspontját az ország álláspontjaként ?

Továbbá Ön azt is nyilatkozta, hogy azért nem támogatják a szóban forgó javaslatot, mert a n ők
esélyegyenlőségének problematikáját nemzeti szinten kívánják megoldani, egyébként pedig az eredeti
javaslatot túl nagy beavatkozásnak tartják a magáncégek életébe .

Kérdezem Miniszter Urat :

Hogyan kívánják nemzeti szinten megoldani az említett problémát ?
Ha túl nagy beavatkozásnak tartják a kvótarendszer bevezetését a magánszférába, akkor miért ne m
támogatják azt az állami-önkormányzati cégek esetén illetve miért nem támogatták azt néhány hónappa l
ezelőtt ez irányú módosító javaslatom elfogadásával?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2012 . szeptember 24 .

. O Lajos
országgyűlési képviselő
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